
Ik ben voorstander van de energietransitie, maar ik vind het een slecht plan om 
windturbines dichtbij woningen en natuur te plaatsen, zoals de gemeente Amsterdam wil. 
 
Naast de gezondheidsrisico’s zal dit plan de natuur en het landschap vernietigen. 
 
Zo wil Amsterdam een aantal windturbines in het IJmeer plaatsen. Die komen òp de grens 
van Natura 2000-gebied. Dit is een beschermd natuurgebied met Europese relevantie, 
vanwege de vele kwetsbare vogelsoorten die zich daar voeden en broeden. 
Bovendien ligt dit gebied binnen de contouren van de Stelling van Amsterdam, een 
monument met Unesco wereld-erfgoed status. 
En het is nog maar de vraag of de ruim 8.000 woningen die daar moeten worden gebouwd, 
er gaan komen onder 200 meter hoge windturbines. 
 
Het is dus echt een heel slecht plan, om op zo’n locatie windturbines te plaatsen. 
 
Het is bovendien onnodig. De RES doelstelling van 35 TWh is reeds behaald met bestaande 
projecten. 
Dit plan heeft dus helemaal niets met verduurzaming te maken. Het is handjeklap met 
GroenLinks geweest, om de 17 windturbines koste wat kost binnen de gemeente-grenzen te 
plaatsen. Twee turbines op zee leveren méér energie, kosten de belastingbetaler mínder 
subsidie en leveren minder overlast voor mens en natuur. 
 
Wat voor beleid is dit, als het op voorhand duidelijk is dat er jarenlang rechtszaken tegen de 
overheid, tussen overheden onderling, en tegen initiatiefnemers van windturbines gevoerd 
gaan worden? 
 
Als provincie heeft u een belangrijke taak in de Ruimtelijke Ordening. Blijf daarom de 600-
meter regel voor windturbines handhaven. Die heeft u immers niet voor niets gemaakt. 


